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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de ecologie, protecţia mediului şi igienizare 

din data de 27 septembrie 2024, ora 10 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

25.09.2024 a doamnei preşedinte Ciceală Ana Maria. 

 

1. CICEALĂ ANA-MARIA – PREȘEDINTE – prezent 

2. VIȘAN HORIA-ALEXANDRU – SECRETAR - prezent 

3. PURCAREA SORIN – prezent 

4. GRAM ANAMARIA ALINA – prezent 

5. MUREȘAN MANUELA – prezent 

6. FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent 

7. MAXIM MARIUS – CĂTĂLIN – prezent 

8. STOICA IOANA – prezent 

9. COMĂNICI ANCUȚA - SORINA – prezent 

 

Ordinea de zi a comisiei: 
I. Pct. 47 de pe ordinea de zi a şedinţei CGMB: Proiect de 

hotărâre privind împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 2 

de a dispune cu privire la participarea Sectorului 2 al Municipiului 

București în Consorțiul de Beneficiari, la implementarea proiectului 

„UrbanWise – Urban Regeneration and Administrative Capacity Building 

for Sustainable Development and Emissions Reduction”, finanțat prin 

programul Horizon Europe al Comisiei Europene 

II. Pct. 49 de pe ordinea de zi a şedinţei CGMB: Proiect de 

hotărâre privind împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 6 

de a hotărî cu privire la încheierea unui acord de parteneriat în vederea 

implementării proiectului “Synergizing Buildings Renovation and 

Regenerative Urban Furniture to Co-create PED Ecosystem(SET-PED)”, 
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în cadrul apelului de proiecte “DUT calls for Proposals 2023” și a 

cheltuielilor legate de acest proiect 

III. Discutie despre situatia din parcul IOR (defrişări, incendii, etc.); 

invitat dl Director General Răşică Daniel Mihai - Politia Locală a 

Municipiului Bucuresti. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bună ziua, tuturor. 

Vă propun să votăm ordinea de zi ca prin punct al ședinței noastre 

de astăzi, așa cum a fost transmisă de domnul asistent al comisiei, Dancă. 

Mulțumesc. 

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

Cu precizarea că cvorumul este de 8 din 9 consilieri.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bun.  

Mulțumim frumos. 

 

Doamna consilier Mureşan Manuela 

Eu sunt “pentru”. Nu mi-a apărut sondajul. 

 

Asistent comisie 

Cu votul doamnei Mureșan sunt 8 voturi pentru, 0 abţineri, 0 

voturi împotrivă. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bun. 
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Haideți să trecem rapid în cazul acesta la primul punct de pe ordinea 

de zi: Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Consiliului 

Local al Sectorului 2 de a dispune cu privire la participarea Sectorului 

2 al Municipiului București în Consorțiul de Beneficiari, la 

implementarea proiectului „UrbanWise – Urban Regeneration and 

Administrative Capacity Building for Sustainable Development and 

Emissions Reduction”, finanțat prin programul Horizon Europe al 

Comisiei Europene. 

Este o solicitare de de la Consiliul local al sectorului 2 privind 

participarea în acest proiect care se desfășoară cu mai multe entități 

inclusiv internaționale în cadrul proiectului Horizon al Uniunii Europene. 

Pe cine avem alături de noi de la executiv vă rog pentru a ne prezenta 

proiectul foarte pe scurt? Doamna Mihaela Chiriță? Doamna director, 

sunteți? 

 

Doamna consilier Comănici Ancuţa Sorina 

Bună ziua, doamna președintă Eu propun, ca să mergem mai 

departe, dacă noi consilierii avem ceva de întrebat și nu am înțeles, să 

solicităm punctul de vedere al direcției inițiatoare. Aici cred că nu este 

cazul.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Deci nu aveți o întrebare pentru dumnealor.  

 

Doamna consilier Comănici Ancuţa Sorina 

Eu nu. Noi nu. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Eu am citit proiectul. Mi se pare foarte bun. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuţa Sorina 

Şi noi la fel. 
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 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Şi practic, cu această participare, acesta este codul administrativ, să 

vină în Consiliul General să le dăm acordul pentru a se a face acest 

protocol. Bine. 

Dacă nu mai sunt alte întrebări, haideți să votăm vă rog acest 

proiect. 

Vă mai dau eu câteva detalii despre proiect între timp. Valoarea 

totală a lui de la Comisia Europeană este de aproximativ 600000 € și 

desfășurarea activităților ce revin proiectului sectorului 2 are un total de 

192000 €. Îşi propun să reducă emisiile de gaze cu efect de încălzire și 

este vorba de al doilea apel din cadrul proiectului programului Orizont 

Europa misiunea Comisiei Europene 100 de orașe inteligente și neutre din 

punct de vedere climatic până în 2030. 

Puteţi vota, vă rog. 

 

Doamna consilier Mureşan Manuela 

Mie tot nu îmi apare, dar sunt “pentru”. Mureșan. 

 

Asistent comisie 

8 voturi pentru, 0 abțineri, 0 voturi împotrivă.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Vă mulțumesc. 

Trecem mai departe la următorul proiect. Este vorba de Proiect de 

hotărâre privind împuternicirea expresă a Consiliului Local al 

Sectorului 6 de a hotărî cu privire la încheierea unui acord de 

parteneriat în vederea implementării proiectului “Synergizing 

Buildings Renovation and Regenerative Urban Furniture to Co-create 

PED Ecosystem(SET-PED)”, în cadrul apelului de proiecte “DUT calls 

for Proposals 2023” și a cheltuielilor legate de acest proiect. 

E tot în cadrul programului menționat anterior Horizon Europe și 

această propunere de parteneriat şi citind văd că este vorba despre un 
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parteneriat care se face cu mai multe universități din Italia, Suedia, din 

România și comunități locale cum ar fi între vecini, ONG-uri și are în 

vedere sectorul 6 prin acest proiect să facă un fel de proiect pilot pentru 

crearea unui mobilier urban cu panouri fotovoltaice și prototipul va fi din 

ce am citit implementat și testat în București în Sectorul 6. Suma totală 

pentru acest proiect nu este foarte mare alocată Sectorului 6 de 54000 €. 

Dacă au colegii vă rog intervenții și întrebări pe acest proiect. Dacă nu, vă 

propun să votăm avizul.  

 

Asistent comisie 

Puteţi vota. 

7 voturi pentru, 0 abţineri, 0 voturi împotrivă. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Vă mulțumesc. 

Atunci putem trece la al treilea punct de pe ordinea de zi, nu mai 

avem proiecte de hotărâre, ci discuția despre situația din parcul IOR cu 

defrișări și incendii. 

Văd că este cineva alături de noi de la Poliția Locală a Municipiului 

București. Bună ziua, domnul director.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Bună ziua. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bună ziua, domnule director Rășică. 

V-am rugat să veniți astăzi pentru a discuta puțin situația cu 

incendierile și defrișările din nou din parcul IOR, știți că am purtat o 

corespondență în luna august referitor la incendii și defrișări și reducerea 

spațiului verde. Dumneavoastră ați răspuns adresei comisiei din august 

pe 2 septembrie. Între timp, ca să rezum puțin ce s-a mai întâmplat între 

timp acolo, au fost trei incendii foarte mari, unul pe 9 septembrie care au 
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ars extrem de multe mulți metri pătrați de spațiu verde și arbori două 

hectare sau chiar trei din ce am citit că au pe perimetrul pe care s-au 

pronunțat cei de la Poliția Municipală și voiam să vă întreb, eu vă 

mulțumesc pentru răspunsuri, dar încă am foarte multe nelămuriri cu 

privire la cum acționează Poliția Locală acolo. A și ca idee, ca să 

completăm, săptămâna trecută din constatările dumneavoastră publicate 

am înțeles că au fost defrișați un număr de 50 de arbori numai săptămâna 

trecută pe teren. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Exact.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dar din ce am văzut, poliția spune că erau uscaţi sau erau arși, ceea 

ce nu este adevărat, adică ce ați spus dumneavoastră în public pe site-ul 

primăriei nu este faptic. În fapt s-au defrișat săptămâna trecută și arbori 

foarte bătrâni și perfecți sănătoși și sunt și puse în public o grămadă de 

fotografii în sensul acesta. Voiam să vă întreb o dată și cred că ăsta e cel 

mai important lucru. În setul de opt întrebări pe care le-am adresat din 

partea comisiei în luna august am pus câteva întrebări și anume care sunt 

dispozițiile ordinele instrucțiunile de prevenție a incendiilor de împiedicare 

a defrișărilor care au loc pe acest teren și aici n-am primit niciun răspuns 

care este planul, care este planul pe care l-ați făcut și care este până la 

urmă rolul dumneavoastră acolo, fiindcă din ce am înțeles din răspunsul 

pe care l-ați trimis chiar dar aveți patrule alocate din două în două ore și 

vă pot confirma că cetățenii din zonă care sunt în grupul civic de acolo, 

mi-au transmis că nu sunt în niciun caz din două în două ore polițiști care 

să patruleze, deci oamenii chiar dacă primesc ordin de la dumneavoastră 

agenții nu sunt pe teren conform ordinului, odată, și doi, în adresa 

dumneavoastră mi-ați spus că nu se poate nu puteți intra patrulați pe 

perimetrul terenului. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Exact.  
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 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dar nu puteți intra pe teren și aici aș vrea să înțeleg puțin de 

procedaţi în felul aceasta? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

E vorba de o proprietate privată, iar ca să înțelegeți în ce conjunctură 

lucrăm, săptămâna trecută când s-a constatat acea defrișare de 

aproximativ 50 de arbori, poliția națională care a reținut două persoane 

care efectuau aceste defrişări, ne-a chemat pe noi ca să aplicăm 

sancțiune pe HCGMB, în condițiile în care în opinia noastră acolo este 

vorba de unirea tuturor elementelor constitutive ale articolului 253 din 

Codul Penal, care vorbește de distrugere. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dar am înțeles că au deschis … dosare … 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

De doi ani de zile … persoane identificate, cu persoane suprinse, 

cum ar fi acum o săptămână exact în momentul defrişării, eu sunt blocat 

de faptul că organele de urmărire penală nu fac pașii corespunzători 

acestui articol din Codul Penal. Din punctul meu de vedere, cele două 

aliniate, 3 şi 4 din 253 sunt foarte clare. De ce dânșii nu vor să dea curs, 

este o altă discuție. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O.K. Deci dumneavoastră spuneţi că poliţia naţională nu … 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

A doua problemă pe care o am: acum 10 zile Tribunalul Municipiului 

București s-a pronunțat pe o sancțiune, la prima vedere pare o sancțiune 

banală, o sancțiune de 100 RON aplicată conform hotărârii de Consiliu 

General pentru defrișare, sancțiune de 100 RON. În motivarea instanței 

se spune că încadrarea s-a făcut greșit sau nu este aplicabilă deoarece 

HCGMB 304 se aplică zonelor verzi iar terenul respectiv nu este zonă 

verde. Asta a statuat Tribunalului București și a desființat sancțiunea. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, dar bănuiesc că veți face apel dumneavoastră. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu. E cam definitivă. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

În câte instanțe aţi fost că bănuiesc că se poate face … 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Şi vreau să vă mai spun ceva. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Adică ştiu că acolo s-au aplicat foarte multe astfel de sancțiuni. 

Toate au fost contestate? 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Noi am dat la, după incendiul din august, am aplicat o sancțiune de 

50000 RON pentru, conform OUG 195 pentru neluarea măsurilor, legea 

OUG 195 stabilește foarte clar că neluarea măsurilor pentru prevenirea 

incendiilor se sancționează cu amendă între 50.000 și 100.000 RON. Am 

aplicat sancțiunea, după care la circa două săptămâni, procesul verbal ni 

se întoarce cu mențiunea și ulterior într-adevăr am verificat, acel lucru este 

real, doamna Maria Cocoru, proprietara terenului a decedat. Am făcut 

adrese şi la Camera Notarilor Publici să ne comunice dacă în prezent 

există cineva stabilit ca și succesor al doamnei Maria Cocoru și ni s-a spus 

că nu pentru că termenul legal de stabilire a succesiunii este de un an de 

zile. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Deci deocamdată dumneavoastră ce spuneţi este că nu mai puteți 

aplica amenzi, că nu mai aveți cui. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Exact. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O.K. Dar asta cred că poate fi rezolvată legal într-un fel sau altul, ca 

teren abandonat poate fi preluat de municipiul București de către stat. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Asta când se va constata vacanţa succesorală, dar momentan 

suntem în termenul legal și eu refuz să cred că… 
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 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dar uite, vă dau o idee: poate vă uitați în lege și să vedeți care sunt 

situațiile în care au loc astfel de incendii repetate care pun în pericol 

siguranța publică și dacă poate se încadrează în acea definiție de teren 

abandonat. O să mai interesez și eu împreună cu avocații și o să trimit mai 

multe detalii. Fiindcă este imposibil, chiar dacă există o vacanță 

succesorală. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Momentan nu este vacanță succesorală, nu este dezbătută 

succesiunea. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bun. Trebuie să ne uităm în Legea proprietăţii, în Codul de 

Procedură Civilă și în Codul de Procedură Penală, cred că asta este cel 

mai important să facem în momentul ăsta. Ştiți de ce vă spun asta? Fiindcă 

nu putem să spunem că în condițiile în care au loc zeci de incendii anual 

pe un teren într-un loc care este în centrul Bucureștiului și care are în jur 

100000 de oameni care locuiesc în cartierul Titan… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Şi cu autori identificaţi, stimată doamnă. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Asta nu ştiu ce să vă spun despre asta, cu autori, unii au fost 

identificați, dar la incendiile din 9 să știți că erau în arest. Au confirmat cei 

de la Poliția națională, că cei care au dat foc în august, erau în arest.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

O singură noapte au fost, stimată doamnă.  
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 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dumnealor au spus că sunt în arest pe 30 de zile. Așa mi-au spus 

de la secția 12 polițiștii de acolo. Acuma nu ştiu. Puteţi să faceți, vă rog… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Domnul … este cel care în data de 9 septembrie împreună cu o altă 

persoană defrișau cu ajutorul a două drujbe… 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Hai să vă spun, cei care au incendiat … erau alții decât cei doi pe 

care i-au prins și erau… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Sunt identificaţi. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O.K. Mă bucur că sunt. Şi sunt în arest? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

De ce? 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Fix asta v-am spus la început. Pentru că secția 12 poliție, pentru 

motive care îmi scapă, nu nu pot să vorbesc de ceea ce se întâmplă în 

ograda altora, nu au efectuat nici un fel de demers pentru demararea 

cercetărilor conform faptei de distrugere. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O.K. Mă voi adresa și eu poliției încă o dată, poliția națională, dar 

dumneavoastră în calitate de instituție care are o grămadă de atribuții și 

pe zona aceasta de prevenție și de ordine publică și pe zona de flagrant, 

aș dori să știu care este planul dumneavoastră. Adică nu puteți să dați la 

Poliția națională mereu că nu fac ei, nu arestează, nu fac dosarele. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Mai mult decât de a identifica făptuitorul, ce se poate face?  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Păi de exemplu să preveniţi și să găsiți totuși, eu sincer m-am uitat 

în Codul Penal și la articolul acela 293 pe care vi l-am citat și în Codul de 

Procedură Penală din legea 135/2010, v-am citat acel articol în care în 

cazul infracțiunilor flagrante personalul poliției locale procedează conform 

dispozițiilor acestui articol din Codul de Procedură Penală și imediat vă zic 

ce… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Da. Se vorbeşte de imobilizarea… 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Constatarea infracțiunii flagrante. 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Exact. Se face un proces-verbal, se imobilizează şi făptuitorii sunt 

predaţi celei mai apropiate unități de poliție națională. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dar pentru prevenție, din punctul meu de vedere, dumneavoastră 

având în vedere că acolo au avut loc 30 de incendii în centrul Bucureștiului 

și că pun în pericol siguranța publică, nu? Din moment ce e o incendiere 

care are loc în mod repetat în centrul Bucureștiului și unde locuiesc 

100000 de oameni la 100 m în jur, eu aș zice că dumneavoastră puteți 

preveni și puteți face, aveți această motivație să intrați pe teren pentru a 

preveni și sau a constata flagrantul acestor acţiuni, din moment ce se pune 

foc în mod repetat. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Trebuie monitorizare 24 de ore din 24, stimată doamnă. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, dar eu ce vă zic este că acest articol 293 din Codul de Procedură 

Penală coroborat cu articolul 12 din legea poliției locale vă permite să 

patrulați pe teren pentru a-i prinde în flagrant pe cei care dau foc, tocmai 

pentru a asigura ordinea publică. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Intrăm pe teren, intrăm pe teren în momentul în care constatăm 

defrișare. 
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 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Defrișare sau incendiere, dar vorbim de 12 hectare neîngrădite în 

care s-a dat foc de 30 de ori. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Am și eu o întrebare. … dumneavoastră mergeți pe proprietate să, 

efectiv să vă plimbați în civil?  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu avem voie să desfășurăm activități în civil.  

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Cine vă spune asta? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Legea … 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

… nu putem să intervenim, nu? Adică decât trebuie să dea foc la tot 

ce e acolo și să ardă parcul care e așa și noi nu facem nimic. Noi 

intervenim doar când cade copacul.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Stimate domn, este exact ceea ce v-am spus. În momentul în care 

se identifică persoane, bineînțeles că intervenim. Acuma, doamna 

consilier Ciceală… 
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Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Pentru prevenire, nu se poate? Exact cum spune… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Prevenirea într-o astfel de situație nu se poate face fără monitorizare 

24 de ore din 24.  

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

… vă împiedică să faceţi asta? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

În primul rând efectivul. În al doilea rând… 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Mergeți la doamnele care vând leuștean, pătrunjel și toate cele în 

piață, mergeți în parcul IOR și vă plimbați în parc.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Dacă Consiliul General, conform legii, stabilește ca și obiectiv de 

pază parcul IOR pentru Poliția Locală, așa cum sunt stabilite lista 

obiectivelor… 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Stabiliți dumneavoastră, să faceți dumneavoastră, să faceți ordinul 

de împrăștiere, între ghilimele ca să zic așa?  
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

În condițiile în care ar fi efectiv suficient să se poată face 

monitorizare… 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

… nu cred că trebuie mai mult de, nu trebuiesc mai mult de două 

persoane, bănuiesc, nu?  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Pe 12 ha? 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Să se plimbe cu bicicleta, nu? Să facă fitness. … pătrunjel și așa, 

mai bine vă duceți în parcul IOR. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Dacă se stabilește lucrul ăsta, fără niciun fel de problemă. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Îl stabiliţi Dvs, că Dvs. sunteţi.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Scuzaţi-mă că vă reţin. E bine că ați intervenit. Da, adică nu putem 

să acceptăm că cineva sau mai multe persoane dau foc de 30 de ori într-

un an și jumătate acolo în centrul Cartierului Titan cu 100000 de oameni 

în jur și noi nu reușim să revenim.  
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Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Păi noi nu putem să facem nimic şi noi nu vedem… 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

… în adresa pe care ne-ați trimis-o la comisie, ne spuneați că aveți 

dispozitive de patrulare din două în două ore pe perimetru. Acele 

dispozitive în baza cărui ordin sau dispoziție sunt acolo pe teren? Nu 

există deja o dispoziție pe care ați dat-o, aţi stabilit-o dumneavoastră? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Ba da. Se face monitorizare din 2 în 2 ore.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O.K. și dispoziția aceasta pe care dumneavoastră ați dat-o în baza 

a ce s-a dat? Bănuiesc că tot din cauza incendiilor și defrișărilor. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Normal. Dar acolo există un post al poliției locale sector 3, 24 de ore 

din 24. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, există un post, numai că polițistul respectiv, din tot ce spun 

cetățenii din zonă care locuiesc exact acolo spun că de multe ori lipsește 

persoana, lipsește agentul. Degeaba au un post, adică o gheretă mică 

acolo. Și, vă zic, adică omul respectiv lipsește. Dumneavoastră aveți 

responsabilitate. Nu putem tot timpul să zicem stați că trebuie cei de la 3, 

că e clar că cei de la 3 nu fac nimic, din moment ce nici măcar omul pe 

care-l au prin hotărâre de consiliul local nu e prezent acolo de cele mai 

multe ori, dar vă zic ceva: pe 9 septembrie eu am fost după ce se 

incendiaseră deja două hectare și era poliția de la secția 12 pe teren, era, 

erau pompierii încă pe teren și cu Poliția Locală de la sector 3, cu Poliția 
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națională cu pompierii acolo, au mai dat foc, cu noi, consilierii, au mai dat 

foc acolo la 50-100 de metri de noi, de locul în care eram, au mai dat foc 

de două ori. Deci cu Poliția acolo pe teren, iar Poliția noastră de la 

generală în cele cam o oră și jumătate în care am stat acolo să văd ce a 

ars și am constatat că în continuare se dă foc, poliția noastră nu a fost 

prezentă, deci nu era acolo, deși fusese închisă stația de metrou Titan din 

cauza fumului degajat de la cele 2 incendii. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu. Au fost colegii. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Nu erau. Adică eu nu i-am văzut și m-am plimbat pe teren tocmai ca 

să constat ce s-a ars și… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

… în perioada aia, dar am văzut informările operative și au fost două 

echipaje de la Poliția Locală a Municipiului București. Dar să revenim. 

Poliția Locală a Municipiului București, în momentul de față funcționează 

cu un deficit de 20% din personal. Există… 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Domnule director, vă rog frumos cu deficitul de personal. Luați 

oamenii de la pătrunjel așa și puneți în parcul IOR, e simplu. Lăsaţi-ne cu 

d-astea. Faceți ce ține de dumneavoastră. Da, vă rog frumos. Da?  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Dacă Consiliul General va stabili acest lucru, bineînțeles că ne 

supunem. 
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Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Stabiliţi dumneavoastră ce aveți de făcut. Oamenii pe care îi aveţi, 

distribuiţi-i pe partea de parcul IOR pentru că este un parc necesar nouă 

cetățenilor din București, celor care stăm în sectorul 3, da? Şi este foarte 

important pentru noi. Lăsați-ne cu pătrunjelul și cu ce deficit de personal. 

Nu mai aveți scuze. Spuneți ce faceți ca să putem să remediem situaţia 

care e acolo.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Ați votat la începutul anului planul… 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Lăsaţi-mă cu ce am votat. Vă rog eu frumos, faceți, patrulați acolo în 

zonă, puneți că nu putem să facem, când vrem să facem, facem, când nu 

vrem, nu facem. Este simplu. Parcul IOR este necesar pentru toți cetățenii 

Bucureștiului, important pentru sectorul 3 și iar așa cum spune doamna 

Ciceală, trebuie făcut. Nu stăm să le cerem scuze și găsim scuze tot… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Sunt de acord cu dumneavoastră. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Păi sunteţi, dar nu se poate face nimic. Dvs. numai scuze aveți.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu, n-am scuze. Eu vorbesc strict pe lege. Pentru că înseamnă să 

fac o dislocare. Forțele care vor fi trimise în IOR vor fi dislocate din altă 

parte. De exemplu… 
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Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Vor fi dislocate de la pătrunjel, de la mărar și de la unde aveți 

dumneavoastră pe acolo pe ce urmăriți dumneavoastră. Ideea este că 

dumneavoastră trebuie să înțelegeți că este un obiectiv foarte important 

pentru noi, pentru cetățenii Bucureștiului, nu doar pentru sectorul 3, nu 

doar pentru cei care sunt Sectorul 2 și 4, pentru tot Bucureștiul. Deci vă 

rugăm frumos faceți ce ține de dumneavoastră, că stăm și vorbim 

degeaba. Trimiteți oameni acolo să patruleze. Luați dacă vreți, implicați-

vă dumneavoastră, duceți-vă dumneavoastră o dată la două zile acolo 

mergeți vedeți acolo, mergem, nu știu, trebuie făcut ceva, ca să nu se mai 

întâmple. Trebuie să avem grijă de acest parc. Da? Vă mulțumesc frumos. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Mulțumesc mult, domnule consilier. Şi aș adăuga: trebuie să avem 

grijă și de siguranța oamenilor pentru că deja e o problemă de siguranță 

publică gravă din punctul meu de vedere. Acele incendii dintr-un noroc nu 

s-au extins mai mult decât parcul în ultimii ani.  

Acum voiam să vă mai precizez două lucruri cu privire la răspunsul 

dumneavoastră la adresa comisiei. Prima este legată de altercaţia și 

amenințările foarte grave cu incendierea care s-a făcut de către persoane 

în data de 19.07, dumneavoastră spuneți în adresă că în ceea ce privește 

amenințările cu bătaia, agentul nu a fost martorul ocular la această faptă, 

agentul poliției noastre. Asta mi-au transmis locuitorii de acolo că din 

contră, aceste amenințări au fost făcute către agentul nostru, nu de la 

Poliția Locală a Sectorului 3 și au inclusiv video pe care l-au trimis către 

dumneavoastră cum că agentul nostru a fost cel care a … aceste 

informații. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Sunt două momente, stimată doamnă. Cel cu poliţia locală sector 3 

şi cel cu colegii noștri când atunci și v-am și scris în adresa, a fost 

sancționat conform legii 61. 
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 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O.K., dar acolo amenințarea de o asemenea gravitate e infracțiune 

din câte știu eu. Şi dumneavoastră scrieți la fel în adresă că de fapt 

persoana vătămată a depus plângere la poliție, numai că și agentul 

dumneavoastră ar trebui să fie martor, din moment ce mie de pe video mi-

a reieşit că… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Atâta timp cât va fi citat, bineînţeles că se va prezenta ca martor. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dacă e citat. Dar ar putea să vină din proprie inițiativă, având în 

vedere că e agent și că și legea ne spune că dacă ai cunoștințe despre o 

infracțiune, să te duci să o raportezi la poliție, adică e o obligație legală. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Deja este un dosar, așa cum ați spus și este cercetat din punct de 

vedere penal, urmare sesizării făcute de către persoana vătămată.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, dar ce spuneam este că și agenții noștri care au fost martori 

acolo și mie din videouri îmi reiese că este și un agent de la poliția noastră, 

ar trebui să meargă și să depună o mărturie cu privire la ce au zis și la 

amenințările respective. Eu nu știu despre ce agent este vorba. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Dar nu se poate duce așa fără să fie chemat. Noi ne-am făcut datoria 

și am aplicat sancțiunea pe legea 61. 
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 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Cum să nu? Avem obligații ca cetățeni. Bănuiesc că poliția are 

obligații mai multe dacă știe despre o infracțiune sau o amenințare atât de 

gravă să meargă și să raporteze, e obligația legală asta. … trebuie să fii 

citat. … Deci au fost deja, au depus deja mărturie cei de la poliția… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu. Pentru că mărturia ca şi martor … 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Nu. Mărturie în sensul, nu în cadrul… Înţeleg ce spuneţi. Dar au 

depus declarația. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Dar nici n-au … stimată doamnă, poliţia națională. Dar haideți să 

revenim puțin la … 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Şi cum îi protejăm pe oamenii din zona… 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Dar să lămurim … 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Îmi cer scuze că intervin din nou, dar cum puteți domnule Rășică să 

spuneți că nu vă bagă în seamă poliția națională? Păi dacă nu vă bagă pe 

dumneavoastră, eu ca cetățean, eu ce, adică dumneavoastră înainte să, 

ce ați spus mai devreme, v-aţi gândit ce aţi spus? Păi eu ca cetățean, ce 
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fac? Păi dacă mă duc la poliție, înseamnă că sunt direct victimă. Dacă pe 

dumneavoastră ca Poliție locală nu vă bagă în seamă, da, care aveți, 

trebuie să comunicați între dumneavoastră, între instituții, nu vă bagă în 

seamă, ce comunicaţi Dvs. oamenilor care ne ascultă acum? Vorbesc 

serios. Pentru mine este, n-am auzit așa ceva în viața mea. Înseamnă că 

dacă mă duc acum la poliţie, nu mă mai duc. Deci dacă mă bate cineva, 

bă frate, m-ai bătut, aia e, rămân așa bătut. Deci dumneavoastră, când 

spuneți cică nu ne bagă în seamă, ce înseamnă aia că nu ne bagă în 

seamă? Ce semnal dați dumneavoastră către cetățenii care ne ascultă? 

Vă rog eu frumos, spuneți-mi și mie, că poate eu sunt, nu înțeleg. Deci mă 

îngroziţi. Vă mulțumesc frumos și gata, cu asta am terminat, nu mai intru. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Pot să vă răspund? 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Vă rog frumos. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Vă mulțumesc. 

Deci noi toate documentele, totul totul se face în baza unor 

proceduri, o faptă cercetată penal, procurorul… 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Domnule director, domnule director, ați spus că nu vă bagă în 

seamă. Eu ca cetățean, ca simplu cetățean, mă duc la, păi cum să mă mai 

duc eu la poliție când dumneavoastră, șeful poliției locale al municipiului 

București spuneți că nu vă bagă nimeni în seamă de la Poliția națională. 

Păi cum să mă mai duc eu la poliție, dacă pe dumneavoastră nu vă bagă 

în seamă? Sincer, vorbesc serios. Şi atunci de ce intră cu bâte, cu săbii, 

cu toate alea? 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Am o rugăminte. Nu extrageţi din context. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Nu extrag din niciun context. Asta aţi spus dumneavoastră.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Deci, am spus că atâta timp cât nu respect paşii procedurali, nu sunt 

băgat în seamă, normal.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O.K. Haideți să revenim puțin la subiect. Dumneavoastră, în adresa 

către noi spuneţi așa: polițiștii locali patrulează pe zona exterioară a 

terenului la care se face referire, ceea ce face grea observarea 

eventualelor persoane care ar săvârși fapte ca cele semnalate, modul de 

monitorizare fiind adoptat după ce reprezentantul proprietarului a interzis 

în mod expres polițiștilor locali să pătrundă să pătrundă pe terenul 

proprietate privată, iar măsurile dispuse efectivelor desemnate cu 

monitorizarea zonei retrocedate IOR respectă prevederile legii 155/2010, 

e vorba de legea dumneavoastră a poliției locale în domeniul ordinii și 

liniștii publice și a protecției mediului. O.K. Aș vrea să vă solicit din partea 

comisiei dacă sunt de acord și colegii acest document prin care 

reprezentantul proprietarului a interzis în mod expres polițiștilor locali, că 

bănuiesc că e un document formal de la avocați în care sunt citate niște 

legi și dumneavoastră țineți cont de acest document, ca să-l avem și noi 

odată și doi: țineți cont de faptul că aţi spus că proprietarul este decedat, 

deci nu mai are niciun reprezentant în momentul acesta. 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu. Există un contract de mandat între doamna Cocoru și domnul 

Tuță… 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Care mai este valabil după ce a decedat una dintre părți? Acest 

contract de mandat. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu. Aveți dreptate. Este exact subiectul care l-am discutat, acel 

contract nu mai este valabil. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Dar vă rog public acum și o să facem și în scris să ne prezentați 

oricum şi acel contract către comisie ca să avem și noi, de fapt nu 

contractul pardon, să ne prezentați această interzicere în mod expres de 

a intra pe teren proprietate privată. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Bineînţeles. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bănuiesc că e înscris, nu? A făcut către poliție ca să îl avem și noi 

să îl studiem să vedem dacă legal… 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Inclusiv săptămâna trecută, domnul Tuță, însoțit de avocați a venit 

la solicitarea noastră pentru lămurirea problemei cu cei 50 de arbori 

defrişaţi şi a fost inclusiv această discuție cu privire la încetarea 

contractului de mandat, despre care ați vorbit dumneavoastră, dar eu nu 

vreau să trec așa ușor peste subiectul patrulării în zonă. Așa cum vă 

spuneam, în condițiile în care Consiliul General îmi solicită în mod expres 

intensificarea și implicit patrularea 24 de ore din 24, eu nu pot decât să mă 

supun acestui lucru pentru că așa cum vă spuneam, forțele care vor fi 

trimise acolo, poliţiştii locali, trebuie dizlocaţi din altă parte. Din altă parte 

înseamnă de exemplu din Delta Văcăreşti unde am început să avem 

probleme cu incendieri şi acolo pe zona dinspre Asmita Gardens. Au fost 

în ultimele 2 luni 4 incendii acolo, cauzate de oamenii străzii.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Câţi agenţi poliţişti are angajaţi Poliţia noastră Locală în total? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Actualmente, dintr-o organigramă de 514, scădeţi 20%. Şi conform 

proiectului de reorganizare se va ajunge cu 428, deci mai puţin 90 de 

oameni.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bănuiesc că nu toţi cei 428 de poliţişti sunt la Parcul Văcăreşti. Sau 

200 să zicem. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

428 e efectivul complet al Direcţiei Generale. Vorbim de personal 

TESA, personal de la direcţia control şi haideţi să nu uităm şi de faptul 

că… 
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Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Domnule director, vă rog să ne spuneţi activ, câţi poliţişti sunt activi? 

Lăsaţi-ne cu TESA. Activi. Câţi sunt în teren? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

În momentul de faţă circa 200. Nu am ştiut să-mi iau ştatul să îl am 

la îndemână. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

200 fără poziţii neocupate, nu? Ce înseamnă activi? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Efectiv angajat, dar … 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Angajaţi. O.K. Dar 20% din 428 înseamnă 345, deci Dvs. spuneţi că 

sunt numai 200.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu, nu, nu. Din 514. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Deci 200. 20% din 514, care înseamnă 102. Deci TESA înseamnă 

102, deci restul de 412 ar trebui să fie agenţi. 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Pe Serviciul Ecologie și Protecția Mediului au mai rămas patru 

oameni.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O.K. Dar ar trebui să aveți conforma organigramei 412 din ce înțeleg 

şi aveți 200 angajați de fapt. Deci vă lipsesc 200 de polițiști, de angajați? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu, nu, nu. 90 de oameni. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Păi cât aveți până la urmă? Ați spus 200 acuma, mai devreme 

spuneați 4.  

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu. Doamna președinte m-a întrebat efectiv pe structura de ordine 

publică.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Nu, nu. V-am întrebat câți poliţişti aveți angajați la Poliția Locală a 

Municipiului București. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Dacă vorbim strict de polițiști, 400. 
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 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

400. O.K. Din acești 400 de polițiști, eu cred că pot să fie alocați 

suficienți astfel încât să se prevină toate infracțiunile care au loc în zona 

retrocedată a Parcului IOR, fiindcă mă îndoiesc că toți 400 trebuie să stea 

la parcul Văcărești sau în alte zone cu probleme. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu. Trebuie să stea la Herăstrău, trebuie să stea la Cișmigiu, trebuie 

să stea la Tineretului. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Ce să caute la Cişmigiu, la Herăstrău? Ce să caute, că acolo nu se 

întâmplă nimic. Mergeți la IOR. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Au și obiective, dar eu consider că sunt suficienți fiindcă nu cred că 

e vorba de atâția oameni care trebuie să stea în zona parcului IOR. Practic 

e pur și simplu un loc în care se întâmplă infracțiuni în mod repetat de zeci 

de ori și unde este pusă în pericol siguranța publică. Nu mai zic de 

distrugerile de spațiu verde. Adică poate să se întâmple asta, zic eu și ar 

fi trebuit să se întâmple încă de … 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Fără a dori să supăr, repet, eu mă supun deciziilor Consiliului 

General și ale Primarului General. Dacă asta se dispune, asta facem. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Domnule director, îmi cer scuze, doamna președinte, domnule 

director, din punctul dumneavoastră de vedere, noi ca și consilieri 

generali, ce ar trebui să facem? Cum putem să vă ajutăm? Cu ce hotărâre 
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să venim în sprijinul dumneavoastră să vă ajutăm să monitorizăm parcul 

IOR? Spuneți-ne dumneavoastră. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Există o hotărâre de Consiliu General care stabilește lista 

obiectivelor date. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Este la zi sau trebuie s-o facem? Ce trebuie să facem? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Trebuie modificată anexa. 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Modificăm anexa, dacă asta spuneți dumneavoastră și asta este 

problema dumneavoastră că nu există cadru legal sau nu există 

documente la baza în baza căruia dumneavoastră … 

Ideea este, noi vrem să vă ajutăm ca să ne ajutăm, ca să zic așa. 

Spuneți-ne ce documente trebuie să facem noi ca dumneavoastră să 

mergeți să faceți ceea ce trebuie să faceți, că văd că doar spuneți că nu 

se poate, că doar Consiliul General nu face, în rest dumneavoastră 

dumneavoastră ați vrea să faceți, dar nu puteți din cauza noastră. Că vă 

încurcăm noi. Noi vrem să vă descurcăm, ca să ne ajutăm pe noi cetățenii 

Bucureștiului. Vă rog din suflet să ne spuneți, să veniți către aparatul de 

specialitate al primăriei către comisiile de specialitate, să ne spuneți cu ce 

vă putem ajuta ca totul să fie O.K. Poliția națională nu-l bagă în seamă, 

nimeni nu vă bagă în seamă, noi vrem să vă băgăm în seamă. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Sunt foarte de acord cu domnul consilier Maxim şi încă o dată vă 

mulțumesc mult pentru participare, domnule director și pentru lămuriri. 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Îmi permiteţi să intervin? 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, da, vă rog. Pentru că am ajuns cumva la o variantă… 

 

Domnul consilier Maxim Marius-Cătălin 

Dar să știți că nu am întrebat nimic, v-am zis doar eu. Eu nu am 

întrebat nimic, nu trebuie să-mi răspundeți cu nimic… la baza absolut 

nimic, nu puteți să interveniți, nu puteți să faceți, nu puteți face. Noi, 

Comisia de ecologie de mediu, da, dorim să venim în sprijinul 

dumneavoastră. Nu vrem nimic altceva. Noi dorim să vă ajutăm ca să ne 

ajutăm pe noi, ca să fiți dumneavoastră, toate documentele, să nu fie 

niciun fel de problemă, să nu avem, aţi spus că nu vă ajută nimeni. Noi 

vrem să vă ajutăm cât putem, dar vrem să ne uităm pe noi, dar 

dumneavoastră ajutați-ne și dumneavoastră pe noi. Da?  

Vă mulțumesc frumos.  

Vă doresc o zi frumoasă. 

 

Asistent comisie 

Doamna consilier Gram a ridicat mâna, dorește să ia cuvântul. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, vă rog. Voiam numai să, încă o dată, să rămână consemnat și 

în procesul verbal că din punctul dumneavoastră de vedere ați adoptat 

acest mod de monitorizare după ce reprezentantul proprietarului v-a 

interzis să intrați pe terenul proprietate privată și aici, știu, nu e nevoie să 

îmi răspundeți, voiam numai să constatăm cumva că trebuie să lămurim 

asta că nu cred că este o problemă asta în momentul acesta din mai multe 

puncte de vedere, odată că trebuie să-i prindeți în flagrant pe cei care dau 

foc și defrișează, deci puteți intra, aveți bază legală din punctul meu de 
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vedere, o dată și doi că nu mai există reprezentantul proprietarului fiindcă 

în momentul acesta, așa cum aţi spus, e o vacanță succesorală. Deci 

dumneavoastră nu mai aveți cu cine dialoga fiindcă nu mai există 

proprietar, chiar dumneavoastră aţi zis mai devreme acolo. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Exact. Exact. Nu există succesor stabilit. Dar vreau să rămână 

consemnat ca să nu fim într-o neînțelegere, în activitatea de monitorizare 

în momentul în care sunt de exemplu depistați oamenii străzii, lucruri care 

s-au întâmplat, oameni ai străzii care dădeau foc la cabluri sau care 

făceau alte activități pe acel teren, credeţi-mă că au fost îndepărtaţi. Ceea 

ce spuneţu Dvs. cu prevenire şi eu sunt total de acord cu Dvs., nu se poate 

realiza printr-o activitate de monitorizare din 2 în 2 ore, din 3 în 3 ore, e şi 

în funcţie de traficul din zonă. Vreau să vă mai spun că această activitate 

de monitorizare din 2 în 2 ore, chiar din 3 în 3 ore, pe zilele de week-end 

este chiar din 6 în 6 ore sau din 8 în 8 ore. Şi cu Dvs. acum 4 ani de zile 

îmi aduc aminte şi cu distinsa doamnă Anamaria Gram, am avut nişte 

discuţii referitoare la îmbunătăţirea legislaţiei. Şi principala, pe lângă 

altele, a fost fost discuţia vis-à-vis de modificarea HCGMB-ului 304. 

Majorarea sancţiunilor. Din păcate, nu s-a întâmplat nimic. Am rămas în 

continuare la acea sancţiune de 100 lei/copac tăiat.  

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, aici ştiţi că e o discuţie pe care am purtat-o ani de zile şi care nu 

s-a votat în Consiliul General. Dar din ce am înţeles eu din reportajele 

publice de zilele acestea, se doreşte totuşi de către consilieri să fie votat 

acel proiect, poate în altă formă. Dar aici vorbim de siguranţă publică. Zeci 

de incendii în mijlocul cartierului Titan, care se extind pe zeci de mii de 

mp, de ani de zile. Deja este o problemă gravă de siguranţă publică.  

Voiam să-I dau cuvântul doamnei Anamaria Gram. Vă rog. 

 

Doamna consilier Grama Anamaria Alina 

Mulţumesc mult şi mulţumim pentru şedinţa aceasta şi pentru a trage 

din nou semnele de alarmă cu incendiile din IOR şi a urmări problema. 
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Aşa cum a zis domnul Răşică, am discutat începând de acum 2 ani şi ceva 

despre aceste incendieri de deşeuri, dacă ţin minte corect, erau 6 oameni 

la Serviciul de Mediu şi am tot cerut suplimentarea, dar cred că poate să-

mi confirme domnul Răşică că nu s-a întâmplat nimic, nu? 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Nu … Acum au mai rămas doar 4, stimată doamnă.  

 

Doamna consilier Gram Anamaria Alina 

Eu din câte ştiu, organigrama nu s-a modificat, la noi în Consiliu nu 

a venit un proiect de hotărâre cu modificare de organigramă sau 

modificare de obiective. Eu aş vrea să sugerez colegilor, dacă sunt de 

acord, printr-o adresă către DATJ să solicităm elaborarea unui proiect de 

hotărâre sau poate direcţia locală să iniţieze un proiect de hotărâre, având 

în vedere discuţiile de azi, să propună Consiliului General o modificare de 

organigramă, astfel încât la Serviciul Mediu să fie mai mult decât 4 poliţişti 

şi să introducem parcul IOR ca obiectiv de monitorizare permanentă, 24 

din 24. Asta ar fi prima propunere.  

Şi în al doilea rând să facem o adresă tot din partea Comisiei de 

Mediu către Poliţia naţională să ne comunice ce s-a întâmplat cu 

persoanele identificate pentru că domnul Răşică spune că Poliția Locală 

a identificat făptuitorii. Prin urmare, aceste două adrese dacă sunt de 

acord și colegii, aș dori să fie emise de către comisia de mediu. Vreau să 

confirm faptul, fiind avocat, în calitatea aceasta îmi permit să vă confirm 

că orice contract de mandat, orice procuri autentice, orice împuterniciri 

avocațiale și-au pierdut orice fel de valabilitate juridică odată cu moartea 

mandantului, adică a doamnei Cocoru Maria și am rugămintea ca 

departamentul de patrimoniu este inițieze demersurile să verifice dacă e 

vorba sau nu de vacanță succesorală. Poate deja inițiat demersuri. Nu 

știu. Departamentul de patrimoniu. 
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Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Aam solicitat noi către camera notarilor publici să ni se comunice 

dacă s-a stabilit succesor.  

 

Doamna consilier Gram Anamaria Alina 

O.K. Cred că departamentul de patrimoniu este cel care trebuie să 

urmeze procedura pe vacanță succesorală. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, sunt de acord. Şi putem trimite din partea comisiei o solicitare în 

sensul acesta. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria Alina 

O.K. Acestea sunt propunerile mele.  

Vă mulțumesc. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Vă mulţumesc și eu mult, doamna consilier. Îi mulțumesc și domnului 

director pentru prezență și lămuriri. 

 

Domnul Director General Răsică Daniel Mihai – Poliţia Locală a 

Municipiului Bucureşti 

Doamna președinte, nu știu la cât din partea mea trebuie să vină o 

propunere de modificare a organigramei. În momentul în care se discută 

organigrama, eu știu că se pot face amendamente de către consilerii 

generali și atunci… 

 

Doamna consilier Gram Anamaria Alina 

Inițiativa de modificare aorganigramei poate să fie doar a primarului 

general, dar ideea era să pornim noi cu adresă de la Comisia de mediu de 
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solicitare de suport de suport către de DATJ. DATJ-ul, conform ROF-ului, 

asigură suport consilierilor generali și atunci am putea să solicităm să ne 

ajute ei cu elaborarea unui proiect de hotărâre în sensul modificării 

organigramei, dar desigur depindem de referatul de aprobare al primarului 

general. Adică trebuie să fie, să-și dorească și primarul general modificare 

de organigramă și o modificare de obiective de interes de pază. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Exact. Şi cred că se poate face și prin dispoziție de primar, bănuiala 

mea, dar trebuie verificată asta. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria Alina 

Organigrama nu. 

 

 Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Nu organigrama. Obiectivele… 

 

Doamna consilier Gram Anamaria Alina 

Obiectivele de pază.  

  

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da. Cred că se poate face prin dispoziție de primar fiindcă primarul 

are foarte multe atribuții pe zona aceasta de siguranță publică și poate să 

fie chiar agent constatator.  

Bun. Vă mulțumesc mult, îi mulțumesc mult și domnului director și 

aș vrea să încheiem ședința aici, dacă nu mai sunt colegi care doresc să 

intervină pe acest subiect. O să facem o adresă în continuare către Poliția 

Locală cu tot ce am discutat aici ca să avem și în scris lămurit tot ce am 

întrebat, ce ni s-a răspuns și ce dorim să facem în continuare. inclusiv pe 

zona aceasta de monitorizare. Doamna consilier Gram, doriţi să adăugați 

ceva, vă rog? 
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Doamna consilier Gram Anamaria Alina 

Pe un alt subiect. Nu ştiu dacă mai este doamna directoare Chiriță 

în ședință? La ultima ședință a Comisiei de Mediu am să solicitat să fie 

emise rapoartele de specialitate pentru două dintre proiectele pe care le-

am inițiat acum mai bine de șapte opt luni și mi s-a spus în aceeași ședință 

că luni o să avem rapoartele de specialitate. Eu cel puțin nu le-am primit.  

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Doamna director, sunteți alături de noi? Bună ziua. Nu cred că este 

nimeni, din păcate, doamna consilier.  

 

Doamna consilier Gram Anamaria Alina 

O.K. Dacă putem să facem o revenire … mi s-a promis că vor fi 

elaborate rapoartele de specialitate și eu cel puțin nu le-am primit încă.  

 

Doamna Director executiv Chiriţă Mihaela – Direcţia de Mediu 

Se aude? 

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Se aude ceva, doamna director, dar cred că e o problemă de 

conexiune. Vă auzim foarte prost. Se tot întrerupe. O.K. O să facem 

această revenire în scris, fiindcă văd că doamna director are probleme cu 

internetul sau conexiunea. Sunt zone din primărie unde se întâmplă asta, 

din păcate.  

Bine. Oricum trebuie să încheiem, deoarece este altă comisie la ora 

11:00 și colegii aşteaptă să se conecteze, iar IT-ul trebuie să creeze altă 

ședință.  

Vă mulțumesc mult pentru participare astăzi colegiilor, domnilor 

directori și domnului Dancă, domnului Cezar Dragomir și celor care poate 

ne-ați urmărit online și ne revedem luni la ședința de Consiliu care este la 

ora 10:00. Puteți s-o urmăriţi şi online, puteţi să vă înscrieţi să luaţi şi 

cuvântul. Eu vă doresc un weekend bun și o zi de vineri bună în 

continuare. 
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La revedere!  

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 11.00 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicația integrată Slido 
precum şi pe baza votului exprimat verbal de către consilierii generali care 
nu au putut vota în modalitatea menționată mai sus. 
 
 
      PREȘEDINTE                                                     SECRETAR 
CICEALĂ ANA MARIA        VIŞAN HORIA ALEXANDRU 

 


